



**For immediate release:**  
1st September 2017

## Miss Cambodia 2017 Crowned at NagaWorld

**Phnom Penh, Cambodia, 1<sup>st</sup> September 2017** – NagaWorld – The Official Hotel and Venue Partner of the prestigious Miss Cambodia Pageant, was delighted to host the Grand Coronation Night on Sept 1<sup>st</sup>. An elated **Ms. Rern Nat** was crowned as the new Miss Cambodia 2017 representing the Beauty of her Kingdom.

The top 20 beautiful ladies displayed cocktail dresses, paraded evening gowns, and traditional silk Khmer gowns on the night. After some tough deliberation, the judges selected the final 5 who each answered one question from the panel. Finally, the winners were announced as: **4th Runner Up – Ms. Kha Annchany, 3rd Runner Up – Ms. Long Punleu, 2nd Runner Up – Ms. Kem Sreykeo, 1st Runner Up – Ms. Keo Senglyhour** before an ecstatic and beautiful **Ms. Rern Nat** was crowned as the coveted winner of Miss Cambodia 2017.

NagaWorld sponsored a total of **USD10, 000** worth of gift packages for hotel stay, dining and spa retreat to the winners of Miss Cambodia 2017.

The 20 finalists also enjoyed a memorable ten-day stay in our 5-star award winning accommodation. NagaWorld Hotel was also the Official Venue for the Miss Cambodia 2017 screenings and press conference to announce the top 20 finalists. In addition, all finalists participated in NagaWorld Kind Hearts' corporate social responsibility initiatives including tree planting activities and football clinic led by NagaWorld FC. The finalists had a special preview fashion shows at the NagaWorld Lobby Stage just days before the Grand Coronation night.

NagaWorld congratulates all the 20 finalists, and the winners who will represent Cambodia with pride and distinction on the international stage, helping to promote the beauty of the Kingdom to a global audience.



### **About NAGAWORLD®**

Stay, play, dine, shop and meet at NagaWorld®, the entertainment centre of the Mekong.

NagaWorld® is strategically sited in the vibrant capital city of Cambodia, amidst the picturesque terrain of the Mekong and Tonlé Sap Rivers, in the iconic economic hub of Phnom Penh.

NagaWorld®, Phnom Penh is the first and best-in-class integrated hotel and entertainment complex in Cambodia, and is the recipient of numerous international awards in the hospitality and tourism sector. It is owned by the holding company – NagaCorp, which is listed on the Hong Kong Stock Exchange.

With the latest expansion, NagaWorld consists of 1,658 rooms, 27 Food & Beverage outlets and clubs, an all-suite luxurious spa, shopping gallery including China Duty Free Group, the first underground shopping centre in Cambodia selling luxurious international brands, extensive entertainment services including gaming facilities, premium meeting spaces with state-of-the-art facilities, as well as one of the country's largest MICE facilities that accommodates more than 1,000 delegates and a sophisticated brand new 2,000-seat theatre opening soon.

#### **For media enquiries or photos, please contact:**

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive Tel: (+855) 15 618 886 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	---



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់ ៖

ថ្ងៃទី ១ កញ្ញា ២០១៧

**កញ្ញាឯកកម្ពុជាឆ្នាំ ២០១៧ គ្រងមកុដនៅណាហ្គាវើលដ៍**

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ១ កញ្ញា ២០១៧ ៖ ណាហ្គាវើលដ៍ ដែលជាសណ្ឋាគារដៃគូផ្លូវការ និងទីតាំងដៃគូផ្លូវការនៃកម្មវិធីប្រកួតកញ្ញាឯកកម្ពុជារគ្គផ្តាច់ព្រ័ត្រនៅថ្ងៃទី ១ កញ្ញា ឆ្នាំ ២០១៧ សម្រស់ព្រះរាជាណាចក្រនៃខ្ញុំ បានរកឃើញកញ្ញាឯកកម្ពុជាប្រចាំឆ្នាំ ២០១៧ ហើយ! កញ្ញាឯកកម្ពុជាដែលគ្រងមកុដប្រចាំឆ្នាំ ២០១៧ បានទៅលើកញ្ញា រឿន ណាត់ ។

បេក្ខនារីកញ្ញាឯកទាំង ២០ រូបបានប្រកួតដើរបង្ហាញម៉ូដក្នុងឈុតរ៉ូបភក្រីសមោសរ និងរ៉ូបសូត្រប្រពៃណីខ្មែរដ៏ទាក់ទាញនៅមុខទស្សនិកជនដែលមកទស្សនាផ្ទាល់ជាច្រើនរយនាក់។ បន្ទាប់ពីការសម្រេចសេចក្តីដ៏ហ្មត់ចត់ និងប្រុងប្រយ័ត្ន គណៈកម្មាធិការជំនាញក៏បានរកឃើញកញ្ញាឯក ៥ រូបចុងក្រោយដែលម្នាក់ៗបានឆ្លើយសំណួរយ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ បន្ទាប់មក គណៈកម្មាធិការក៏បានប្រកាសជ័យលាភីកញ្ញាឯកកម្ពុជា ៥ រូប ដូចតទៅ ៖ លេខ ៥ បានទៅលើកញ្ញាខា អានធានី លេខ ៤ បានទៅលើកញ្ញាឡុង ពន្លឺ, លេខ ៣ បានទៅលើកញ្ញាកឹម ស្រីកែវ លេខ ២ បានទៅលើកញ្ញាកែវ សេងលីហ្វរ ហើយកញ្ញាឯកកម្ពុជាដែលគ្រងមកុដប្រចាំឆ្នាំ ២០១៧ បានទៅលើកញ្ញារឿន ណាត់ ។

ណាហ្គាវើលដ៍ បានផ្តល់រង្វាន់ដែលមានទឹកប្រាក់ ១០.០០០ (មួយម៉ឺនដុល្លារអាមេរិក) ដែលមានស្មើនឹងកញ្ចប់ស្នាក់នៅ ម្ហូបអាហារ និងភេសជ្ជៈ និងសំប៉ាសម្រាប់កញ្ញាឯកកម្ពុជាឆ្នាំ ២០១៧ ទាំង ៥ រូប ។

ណាហ្គាវើលដ៍បានបន្តមោទនភាពរបស់ខ្លួនជាសណ្ឋាគារដៃគូផ្លូវការក្នុងរាជធានីភ្នំពេញម្តងទៀតដែលបានផ្តល់កន្លែងស្នាក់នៅលំដាប់ផ្កាយ ៥ រយៈពេល ១០ ថ្ងៃដល់បេក្ខនារីកញ្ញាឯករគ្គផ្តាច់ព្រ័ត្រទាំង ២០ រូប។ សណ្ឋាគារណាហ្គាវើលដ៍ ក៏បានផ្តល់ជាទីតាំងផ្លូវការសម្រាប់ការប្រកួតជម្រុះក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ និងសន្និសីទបង្ហាញបេក្ខភាព ២០ រូបចុងក្រោយផងដែរនៃកម្មវិធីប្រកួតកញ្ញាឯកឆ្នាំ ២០១៧ នេះ។ លើសពីនេះទៅទៀត មុនពេលគ្រងមកុដរគ្គផ្តាច់ព្រ័ត្រនេះ បេក្ខនារីដ៏ស្រស់ស្អាតទាំង ២០ រូបនេះបានចូលរួមក្នុងសកម្មភាពសង្គមជាមួយក្រុមការងារសង្គមណាហ្គាវើលដ៍បេះដូងសប្បុរស រួមមានការដាំ



កូនឈើ និងការបណ្តុះបណ្តាលកីឡាបាល់ទាត់ជាមួយក្លឹបបាល់ទាត់ណាហ្គាវើលដ៍ ព្រមទាំងបានដើរ  
បង្ហាញម៉ូដពិសេសនៅឆាកជាន់ផ្ទាល់ដីនៅណាហ្គាវើលដ៍នៅមុនពិធីប្រកួតកីឡាបាល់ទាត់ដំបូង។

ណាហ្គាវើលដ៍ សូមអបអរសាទរដល់បេក្ខនារីកញ្ញាឯកវគ្គផ្តាច់ព្រ័ត្រទាំង ២០ រូប និងជ័យលាភី ៥ រូប  
នេះដែលនឹងតំណាងឲ្យប្រទេសកម្ពុជាជាមួយមោទនភាព និងសមត្ថភាពពិសេសលើឆាកអន្តរជាតិ ខ  
ណៈជួយលើកកម្ពស់សម្រស់ និងភាពថ្លៃថ្នូររបស់សុភាពនារីខ្មែរទៅកាន់ទស្សនិកជនមកពីជុំវិញពិភព  
លោក។

**អំពីណាហ្គាវើលដ៍®**

ស្នាក់នៅ កម្សាន្ត ស្រស់ស្រួប ទិញទំនិញ និងប្រជុំនៅណាហ្គាវើលដ៍ មណ្ឌលកម្សាន្តប្រចាំតំបន់ទន្លេមេ  
គង្គ។

ណាហ្គាវើលដ៍ ស្ថិតនៅទីតាំងយុទ្ធសាស្ត្រក្នុងរាជធានីនៃប្រទេសកម្ពុជាដែលមានទេសភាពស្រស់  
ត្រកាលទាក់ទាញនៅជាប់ទន្លេមេគង្គ និងទន្លេសាប និងជាមជ្ឈមណ្ឌលសេដ្ឋកិច្ចមួយក្នុងរាជធានីភ្នំពេ  
ញ។

ណាហ្គាវើលដ៍ភ្នំពេញ គឺជាសណ្ឋាគារ និងមណ្ឌលកម្សាន្តឈានមុខគេក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលទទួល  
បានពានរង្វាន់អន្តរជាតិជាច្រើនក្នុងវិស័យបដិសណ្ឋារកិច្ច និងទេសចរណ៍។ ណាហ្គាវើលដ៍ ត្រូវបាន  
គ្រប់គ្រងដោយក្រុមហ៊ុនណាហ្គាខបដែលជាក្រុមហ៊ុនមេដែលបានចុះបញ្ជីក្នុងទីផ្សារភាគហ៊ុនហុងកុង  
ង។

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្ចរជាង ១៦៥៨  
បន្ទប់ជាមួយការបើកដំណើរការអាគារសាខាថ្មី ភោជនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្ប៉ាង  
ប្រណីត ហាងលក់ទំនិញរួចពន្ធ រួមមានក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដី  
ទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប រួមមានកាស៊ី  
ណូ សាលប្រជុំបំពាក់ទៅដោយបរិក្ខារទំនើបៗ និងជាសណ្ឋាគារដែលមានសាលសន្និសីទធំជាងគេក្នុង  
ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជាដែលអាចទទួលប្រតិភូច្រើនជាង ១.០០០ នាក់ និងរោងកុនដែលមានកៅអី  
ប្រមាណ ២.០០០ ដែលនឹងបើកដំណើរការក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ។



សម្រាប់សំណួរទាក់ទងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបថត សូមទាក់ទង ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive Tel: (+855) 15 618 886 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	---





新闻稿

2017年9月1日

## 2017年柬埔寨桂冠于金界诞生！

(柬埔寨，金边 2017年9月1日讯) 备受瞩目的2017年柬埔寨小姐选美赛，在9月1日星期五晚于柬埔寨小姐官方指定酒店 - 金界隆重举行，佳丽 Ms. Rern Nat，在一轮赛情激烈的角逐之后，艳压群芳，荣登2017后冠宝座！

20位入围佳丽身着晚礼服裙和高棉柬式丝绸长袍出席当晚的盛会。随着一轮精彩的争妍斗丽题目问答环节，评审团终于公布5位获选美姐，分别为第四副姐 Ms. Kha Annchhany、第三副姐 Ms. Long Punleu、第二副姐 Ms. Kem Sreykeo 及第一副姐 Ms. Keo Senglyhour。随即在紧张刺激的气氛下，宣布 Ms. Rern Nat 摘下2017年柬埔寨美姐的后冠！

金界酒店为2017柬埔寨选美赛胜出者赞助总额超过10,000美元的诱人奖励配套，包括酒店住宿，餐饮券和水疗配套。

这段期间，金界酒店为20位入选佳丽提供了难忘的5星级获奖酒店住宿体验。值得一提的是，金界乃“2017柬埔寨小姐”活动的指定拍摄场地和新闻发布承办酒店。期间，在金界爱心的安排下，20位佳丽积极参与了由包括植树造林、足球技术学校活动等企业社会责任的爱心行动。近日，入选佳丽们也在金界酒店大堂舞台进行了一场特别的时装预演秀。

金界恭贺这20位入围佳丽及5位获胜美姐能有更出色的未来，并站在国际舞台上为柬埔寨争光。

--完--



## 金界娱乐城 (NagaWorld)

集住宿，娱乐，美食，购物为一体的金界乃湄公区域的娱乐之都。

金界娱乐城位于柬国首都的市中心，乃金边的地标性经济中心，邻近多个旅游景点，与湄公河和洞里萨河交织成迷人景色。

金界娱乐城乃金边首屈一指的娱乐之城，凭着优质服务囊括多个国内外旅游及酒店业奖项。这座世界级综合酒店娱乐城为金界控股有限公司所有，金界控股有限公司于香港股票交易所上市。

随着新金界的落成，金界娱乐城拥有超过 1,658 间五星级酒店客房和套房，集 27 个餐饮场所、豪华套房水疗中心、金边首座地下购物中心 – 由中免集团经营的中国免税店包括各大国际品牌；金界坐拥大规模娱乐设施，博彩服务及柬国规模最大的现代化会议及宴会设施，可容纳超过 1,000 位宾客；设备材料精良的全新 2,000 座剧院即将启幕。

### 媒体咨询，请联系

<p><b>Ms. Melanie Loong</b> 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p><b>Ms. Britney Li</b> 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: <a href="mailto:britneyli@nagaworld.com">britneyli@nagaworld.com</a></p>
---	--